

中国科技期刊引证报告(核心版)收录期刊

中国科技核心期刊 ISSN 1006-4311
中国科技论文统计源期刊 CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2012 4

下旬刊(总第 272 期 / 第 31 卷)

价值工程

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会 会刊
中国核心期刊(遴选)数据库收录期刊
中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊(光盘版)
中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据—数字化期刊群入网期刊
中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



万方数据

价值工程

目 录

2012年4月下旬刊(总第272期/第31卷)

1982年创刊 2012年4月28日出版

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信

总 编:高志彪

总 编 室:马慧霞 师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:田彦 范文 丛林 张崇 刘希 岳东鑫

孟慧玲 司义凤 张立芳 苗运强 焦建明

任海涛 韩硕鹏 杨丽 周超

电 话:0311-83020178 传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 刘小彦

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 系统价值方法视角的大型工程项目设计阶段价值管理研究 周海疆(1)
浅谈价值工程在提高高校科研效率中的运用 武文斌(3)
浅谈西部大开发中的生态环境问题 李维喆(4)
价值工程在京郊旅游企业产品开发中的应用研究 吴小龙等(5)

* 供应链·价值链 *

- 浅议库存成本控制途径 罗宁(6)
电子商务服务链的分工研究及优化 陈静(8)
高校重点建设的e化价值链管理 彭志军等(9)

* 工业工程 *

- 一种新型阀门轴端防泥沙密封支撑结构实验研究 卢雪红等(11)
输油管的布置数学建模 袁洞明(12)
唐山电网调控一体化系统建设实践 韩宝民等(14)
基于ACAD二次开发的液压元件图形符号库 王盛智等(16)
基于SWOT分析的深圳市数字装备制造业的现状和发展研究 肖安明(17)
±800KV直流输电技术发展综述 余彩绮等(19)
AutoCAD在模具设计中的应用 张艳华(20)
普通铣床铣窄槽专用夹具设计分析 王亚峰(22)
多楔带在四轮割草机上的新应用 李有智(23)
柴油发电机组的并联运行 罗晓卫(24)
汽车自动变速器常见故障检修 李利(25)
SPC技术在铝合金挤压过程中的应用 韩兴国等(26)
嵌入式风门联锁装置的应用 孙永军(27)
对设计煤矿液压系统时所需工况的理论分析 黄帅(28)
进油节流调速回路特性分析 韩夫亮等(29)
扇形排孔多排同段爆破技术在我矿的应用 罗建华(30)
减小电网非线性负载谐波畸变率的方法 赵飞燕等(31)
煤层中音频电磁波传播特性的研究 连杰等(32)

* 工程管理 *

- 合资铁路项目征地拆迁筹资与投资控制的探讨 孟禹繁(34)
浅析园林乔木移植及养护技术 王光生(35)
浅论施工组织设计在高速公路管理中的有效应用 沈捍明(37)
论我国工程招投标管理中存在的问题及其应对措施 赵志农(38)
EPC模式下徐泾支线原水工程项目管理研究 陆曹润等(40)
如何做好建设项目的内部审计 郎雅平等(41)
工程项目管理模式的对比分析研究 杨得馨(42)
大型机场多航站楼分配使用模式模拟分析 张彬等(43)
建筑工程设计与工程造价有效控制浅谈 王亚秋(44)
路基压实度检测技术初探 孙大章等(45)
公路隧道工程质量评定体系研究 樊普海等(46)
高速公路新旧路面拼接施工技术的应用 郭俊娥(47)
基于新能源联合发电的管理策略研究 张琦(48)
当前工程造价咨询行业面临的问题及其对策 王凌云(49)
浅析城市设计 王磊等(50)
全站仪三角高程测量方法探讨与比较 彭守印等(51)
浅述交通工程基础设施建设招投标中资金时间价值对工程费用的影响 马帅等(52)
浅谈计量支付管理对控制项目投资的影响 靳远(53)
浅析工程项目管理中费用和进度的关联性 郝亮(55)
谈通信工程建设全过程管理及有效措施 王春鹏等(56)
榆林地区传统窑居能耗分析评价 师丽(57)
南四湖湖东堤工程管理存在的问题及对策 吴薇(58)
浅谈地铁工程的投标报价 段云英(59)
浅谈生态园林中的植物配置 潘德良(60)
浅谈园林植物资产价值评估 张兴国(61)
浅论山东省高校新校区建设的规划与管理 张瑞岭(63)

* 建筑与施工 *

- 倾角12°及以下斜巷快速施工技术研究与运用 刘国申(64)
浅谈隧道穿越及近临地表构筑物的施工技术 董国栋等(65)
模糊综合评判法在深基坑支护选型中的应用 马少雄等(67)
Ø720螺旋管桩在钢栈桥施工中的应用 官延强(68)
新疆赛果高速公路温拌沥青混合料施工控制 夏生祥(70)
沥青路面损坏的原因和防治对策 邢晓凌(71)

探析创建环保节能型建筑下如何进行质量管理 梁翔晖(73)

浅析农村公路路面裂缝的成因及预防措施 傅国勇等(74)

施工索赔应对策略研究 范伟(75)

深基坑支护技术在地基施工中的应用 顾恒(76)

浅谈超缓凝混凝土 孙乃聪(77)

浅谈钻孔灌注桩在土木工程中的应用 米灏(78)

高速公路石灰土处理路基的探讨 杨婧(79)

连体高层建筑结构工程实例 王青松(80)

组合式喷锚支护在软土层中的应用 王绍勇等(84)

黄果树隧道CRD法施工技术探讨 张健(86)

浅谈隧道穿越及近临采空区安全施工技术 王婷等(87)

CFG桩在储罐地基处理中的应用 李健等(89)

*** 企业管理 ***

移动联通电信在大学的营销竞争分析 石林(90)

产品缺陷责任与产品瑕疵责任比较研究 安梅(92)

医院职工绩效考核方案探讨 龚琪春(93)

积极探索人文关怀在企业破产工作中的有效途径 赵洪伟等(94)

石油企业质量体系中的惯性约束和创新精神 张国宏等(95)

高校资产管理主要问题及对策研究 马辉(96)

基于投资组合理论的企业多项目投资管理研究 李滨江(97)

基于SWOT模型的延安民营企业王家坪实业发展集团品牌战略分析
..... 袁亚妮(98)

房地产企业年度会计报表审计重点内容浅析 李彦辉(100)

浅谈如何以创新思维方式在企业经营中开展效能监察 彭永钊等(101)

探析高校图书馆的人力资源管理绩效考核机制 刘宏(102)

企业财务风险的识别与内部控制 梁志红(103)

医院财务在餐饮管理中的作用探讨 张彦荣(104)

探讨企业财务核算与风险控制 李长艳(105)

加强基层工会会计管理的探讨 孙莹(106)

我国空调销售渠道现状分析 汤向东(107)

会计师事务所管理咨询服务能力评价模型 张军波等(108)

品质管理探究 康立元(110)

体育营销在现代城市营销中的应用研究 乔树(112)

基于素质模型的员工培训与开发研究 王龄萱(113)

如何建立企业信息管理统计指标体系 刘莉(115)

如何建立明确的营销团队目标 孙亚洲(117)

*** 财经金融 ***

缩小陕西北城居民收入差距过大的有效途径研究 田娜(118)

从我国动漫现状看中国动漫产业经济发展 苏玥(120)

基于SWOT分析构建战略转型实施模型 钱亮(121)

国际银保合作模式成功经验及对我国的启示 孟祥宁(123)

国内外企业资本投资循环控制的发展及现状分析 徐静(124)

全年一次性奖金的个人所得税税收筹划 康瑞秀(125)

从中国动画发展史中看动画产业发展 王率等(126)

银行违规成本分析及监管建议 许钰川(127)

投资缅甸伊江上游水电项目国家风险分析 上官朝锋等(128)

对华直接投资跨国公司与中关系关系的博弈分析 李双辰等(129)

长三角地区对外贸易与物流关系的实证研究 郑菊芬(131)

投资决策的战略问题研究 张媛媛(132)

以发展高端服务业促进深圳产业转型升级的研究 刘志超等(133)

浅析公允价值计量属性的应用问题及对策 杨宏祥(135)

西安知识密集型服务业发展条件评价 潘雨相(136)

我国农村中小企业融资问题的对策浅析 夏灿等(138)

如何看待体育经济发展中的经济与社会效益 李俊强等(139)

国内银行保险合作路径探析 杨戈(140)

模块化网络:旅游产业集群发展的新兴组织模式 朱斌(141)

*** 信息技术 ***

基于SMT技术在性能安全性上的一种方法研究探讨 李磊(143)

基于电子书的高校图书馆数字服务与著作权管理 毛雁鸿(144)

浅谈CA认证系统在公积金行业网上业务系统的应用 朱建成(146)

在ASP.NET中用户控件的使用 李中等(147)

军队院校学籍管理信息系统的设计与实现 史玉敏(149)

内河航运中RFID数据处理技术研究 刘继波等(150)

教务管理软件版本控制的机制与技术需求分析 宋炯等(151)

变电站运动信息采集技术发展现状和趋势 徐涛(153)

基于身份认证密钥交换手机游戏平台 孟庆伟等(154)

有关移动网络在信息安全方面的几点分析 卢楠(156)

信息生命周期管理模型在医疗数据保存中的应用 王斌等(157)

医院电子阅览室的服务与管理 陈彬等(159)

IPv4过渡到IPv6技术分析及其应用前景 练崇权(160)

基于Pro/E和MasterCAM的模具数字化设计制造技术 魏屹立(162)

基于遗传算法的高校排课系统的研究与实现 李刚等(163)

基于MATLAB的变形监测数据成图与消噪处理 郭小波等(164)

信息系统项目的配置管理研究 高金生等(165)

基于DSP的高斯白噪声的应用研究 张丽敏(167)

网上自测系统的设计及实现 王心刚(168)

虚拟仿真技术在城市轨道交通工程实训中的应用 刘仲波等(169)

Newclass多媒体教学软件的应用效果 曹会云(170)

人工智能技术研究综述 王宝红(171)

试论MapGIS在土地利用调查中的应用 田芳莲(172)

基于B/S三层架构的OA智能办公系统的研究与设计 王硕等(174)

数字化自习馆的创建与发展研究 李砚楼等(175)

基于多Agent学生模型的阅卷算法 张博等(176)

欧姆龙PLC在储料仓收发控制系统中的应用 张秀凤(178)

浅谈PLC的发展及应用 张丽然等(179)

Wiener滤波去噪算法的研究 林辉等(180)

福建地区数据共享测震资料的收集 蔡杏辉(181)

物联网技术的现状及应用 葛东等(182)

IMS-LD标准在E-learning中的应用 王俐(184)

Web文本摘要算法设计 苏惠明(185)

电影中的“视觉理论”探析 熊昭霞(186)

新型小型化超宽上阻带双频带通滤波器设计 张瑞等(187)

浅析网格体系结构及网格计算的应用 刘彩利(188)

构建高校体育网络教学管理平台的基本设想 庄希琛(189)

浅谈SDH系统的故障处理及维护方法 李学庆(190)

语音信号短时分析算法研究与实现 刘晨轩等(191)

多媒体技术的应用与价值分析 郭文静(193)

基于Delphi的隧道传感器监测信息管理系统研究 程璐等(194)

基于MATLAB多媒体技术的网络实验室的设计与研究
..... 王光辉等(196)

有效的自我管理在护理支持系统管理中的运用 刘丽等(197)

*** 职业培训 ***

试析贫困大学生就业难的深层社会因素 彭仲生等(198)

基于信息熵的高职课堂教学过程研究 史诺等(199)

运用各种教学方法提高体育教学质量 梁晓明(201)

民办高校国际化品牌策略探究 王力等(202)

克拉申理论对民办院校大学英语教学模式的启示 唐友军(203)

教育体制改革对高校管理的意义探析 郑园(205)

高职院校电子商务人才培养研究 李琼艳等(207)

例谈古典概型计算中的排列组合问题 吴锐等(208)

“走出”工学结合特色的旅游英语教学改革 毛小利(209)

试论如何在阳光体育教学中加强学生合作能力的培养 王毅(210)

高职院校学生在顶岗实习中思想变化的探索 王治雄等(211)

科研型实验室管理模式的探索 李剑芝等(212)

高校辅导员制度的时代功能价值体现及其发展优化 林良盛(213)

高校档案传承的价值体现 蓝庆洪(214)

优化实验资源 搭建学生创新平台研究 成玲(215)

高职数字化测图课程改革的必要性 冯上朝(217)

《复变函数与积分变换》教学改革的探索与实践 顾娟等(218)

Fermat-Steiner问题的一种新解法 杨文红等(219)

浅谈高职体育保健专业运动解剖生理学教学法改革 肖冰(220)

强化档案保密专业知识,提高档案保密效果 张伟(221)

探索高职物流专业的本土化“教学工厂” 赵延勤(222)

构建独立学院毕业设计质量监控体系的研究 田园(224)

《植物保护》课程现场教学研究与实践 赵俊侠(225)

关于中职学校学生就业能力培养方式与方法的实践与研究
..... 余升平等(227)

高校社团中大学生高效团队精神培养研究 曲峡等(228)

构建任务型教学方法对促进复合型人才培养的影响 张绘(229)

构建和谐化学课堂 李荣琼(231)

基于手机平台的移动教育模式研究 容会等(232)

谈高职院校体育教学中如何培养学生的创造性思维 先世友等(234)

对强化军校第二课堂作用的价值分析 宁吉军(235)

民办高职院校课外体育模式的探析 闫景宏(236)

| | | | |
|---------------------------------|-----------|----------------------------------|-----------|
| 品牌公众形象分析研究 | 原强(237) | 《国家学生体质健康标准》心血管机能测试指标的信度研究 | 冀晓斌(282) |
| 方剂学教学改革的实践与思考 | 董雁南(238) | 深圳市公务员录用管理模式探讨 | 刘永青(284) |
| 推进中等职业学校校企合作,促进课程改革 | 韩影(239) | 博物馆内图书情报信息化工作的管理与研究 | 梁宇红(286) |
| 从分析学生需求入手探讨提高思政课创新方式 | 马红娟等(240) | 论天津市现代物流业发展中的法律政策问题 | 董娟等(287) |
| 浅谈质量控制在教学管理中的作用 | 夏前正(241) | 浅析图形设计中结构的秩序感与视觉形态的表现性 | 巩珊珊(289) |
| 从2011级新生体质状况探析高职体育教学改革 | 田常军(242) | 办公用椅设计中的人体工学分析 | 李晶(291) |
| 科学健身方案在中学校园的探索性实验研究 | 马丽(243) | 陕西省人才供需断层原因分析及对策研究 | 魏燕娜(292) |
| 浅谈价值分析法在高校师资队伍建设中的运用 | 袁博(244) | 浅谈科技研究选题的方法和技巧 | 张旭涛等(294) |
| 信号与系统课程的实验教学思考 | 李娜等(245) | 对城市化过程中土地利用问题的探讨 | 万红莲等(295) |
| 基于形成性评价体系的大学生自主学习能力培养探究 | 沈海(246) | 验配眼镜测量结果的不确定度评定 | 王亚炜(297) |
| 对民办高职院校体育教育现状的调查分析 | 任晋青(248) | 论数字出版背景下对高校学报编辑的要求 | 洪瑞等(298) |
| 略论高职院校实践教学体制改革的探索与实践 | 任小萍(249) | 完善征地区片综合地价制度的若干思考 | 赵丛肖(299) |
| 基于循岗导教的《客房部运行与管理》课程设计 | 花立明(250) | 舞蹈对提高个人交际能力的价值分析 | 权华(301) |
| 民办高校体育课程教学改革的思考 | 翁小龙(251) | 如何搞好公路档案管理工作 | 叶杨(302) |
| 以数学文化引领职业院校数学教学的探索 | 雷兴辉(252) | 我国回族研究引用期刊文献计量分析 | 刘玉霞(303) |
| 自主课堂在提高教学水平中的实用价值 | 马瑞(253) | 男护士心理健康研究初探 | 李颖等(305) |
| 浅谈工业设计教育的新模式 | 吕国梁(254) | 农村老人的城市迁移 | 杨彩利(306) |
| 谈当前高校图书馆服务与管理 | 穆玉霞(255) | 论大众健美操在全民健身中的地位与作用 | 侯娜(307) |
| 竞争战略视野下高职院校专业设置与产业结构的对接探析 | 郝福锦等(256) | 浅析如何做好地质测量工作 | 赵智明(308) |
| 《大学计算机基础》课程教学改革研究 | 郭来德等(258) | 医疗仪器设备维修管理方法的研究 | 刘海涛等(309) |
| 嵌入式系统课程中项目化教学与研究性学习探索 | 朱卫华等(259) | 浅论推进文化改革发展的重要性紧迫性 | 杨宗建(310) |
| 以职业技能培训为特色的本科人才培养模式 | 王国庆等(261) | 自然光经别汉透镜成像的偏振态检测 | 吕华(311) |
| 关于校园物质环境的小型问卷调查报告 | 洪冬香等(262) | 加热炉炉管长期高温损伤研究 | 李健(312) |
| 解析函数的几个等价命题及其应用 | 杨明顺(263) | 论陕甘宁边区群众体育对推进全民健身运动的现代价值 | 徐海柱等(313) |
| 博客在高校思想政治理论课中应用的有效价值性 | 赵洪伟等(264) | 三防纳米涂料的研究与发展 | 朱殿瑞等(314) |
| 浅论对就业困难大学生的帮扶对策 | 夏加力(265) | 天然内衣搭配的优化模型 | 张惠玲等(315) |
| 浅谈建构主义理论在大学英语课堂教学中的应用 | 陈晋华等(267) | 探寻养老新举措 | 马翔等(316) |
| 深化教育教学改革培养大学生创新能力 | 淡天俊(268) | 氢化物-原子荧光法在食品添加剂二氧化硅中砷测定的应用 | 吴世银(317) |
| 提高欠发达地区高职院校教育质量的方法和途径 | 蔡代平(269) | 科研院所的培训评估体系设计 | 扶元广等(319) |
| 高职院校应用电子技术专业人才培养方案研究 | 武子文等(271) | 稻谷、玉米脂肪酸值测定影响因素的探讨 | 耿玉辉(321) |
| 浅析休闲体育产业的功能和发展对策 | 瞿德明(272) | 铁路运输企业人力资源管理面临的问题及对策研究 | 侯立新(322) |
| 浅谈《高等数学》知识在物理学中的应用 | 庞尧宇(274) | 价值工程原理在大众健美操创编方法中的应用研究 | 赵凯(324) |
| 我国普通高校体育精品课程建设研究 | 王思(275) | 图书馆危机管理及其对策研究 | 刘华(325) |
| * 理论与实践 * | | | |
| 浅谈锅炉水冷壁高温磨损和高温腐蚀的解决措施 | 段红玲等(276) | 德国“二元制”对我国卓越工程师计划实施的启示 | 陈秋林等(326) |
| 不同重量铅球最后用力阶段的运动学分析 | 刘占锋(277) | 新农村建设的社会效益及创新方法 | 张明月(327) |
| 浅析国家基本药物制度与合理用药的关系 | 祁莉等(279) | 新生代农民工面临的问题及对策建议 | 韩瑞英(328) |
| 对职业篮球产业相关发展的分析 | 惠陈隆(280) | | |

《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质、以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国技术经济研究会价值工程专业委员会、中国高等教育学会价值工程分会会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

本刊特稿、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、工业工程、工程管理、建筑与施工、信息技术、理论与实践等。

* 投稿须知:

- 1.应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
- 2.应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
- 3.基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
- 4.“参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
- 5.图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
- 6.文稿应执行法定计量单位。
- 7.“作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
- 8.为便于及时联系,请告知电话、电子邮箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
- 9.编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。
- 10.切忌一稿多投,三个月内未收到本刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.31 4.c (Sum No.272)
Published in Apr. 28, 2012

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Manager: Hebei Association for
Science and Technology
Sponsor: Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:
Ma Huixia Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing House
of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 83020178
E-mail: vezzbjb@163.com
Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Changling Printing House, Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions: Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

1 Value Management on Large Scale Projects during Planning and Design Phase on the View of Systematic Value Methodology Application Zhou Haijiang
3 Discussion on the Application of Value Engineering in Improving the Efficiency of University Scientific Research Wu Wenbin
4 On the Problems of Ecological Environment in the Western Development Li Weizhe
5 The Study of Value Engineering Application in Tourism Enterprise' Product Development in Beijing Suburbs Wu Xiaolong, *et al.*

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

6 Discussion on Approach of Inventory Cost Control Luo Ning
8 Research on the Division and Optimization of Electronic Business Service Chains Chen Jing
9 E-Value Chain Management about Key Construction of Colleges and Universities Peng Zhijun, *et al.*

IE

11 A New Kind of Bracing Structure of Seal Preventing Sediment from Valve Axle End Lu Xuehong, *et al.*
12 Mathematical Modeling of Pipeline Layout Yuan Dongming
14 Dispatch and Control Integration System Construction of Tangshan Power Grid Han Baomin, *et al.*
16 Secondary Development Graphic Symbol Library of Hydraulic Components by ACAD Wang Shengzhi, *et al.*
17 Research on Status and Development of Shenzhen Digital Equipment Manufacturing Industry Based on SWOT Analysis Xiao Anming
19 Summary of ±800KV HVDC Transmission Technology Development She Caiqi, *et al.*
20 Experience of Using AutoCAD in Tooling Design Zhang Yanhua
22 Analysis of Common Milling Machine Milling Narrow Trough Special Fixture Design Wang Yafeng
23 New Application of Ribbed Belt in Four-wheel Lawn Mower Li Youzhi
24 Parallel Operation of Diesel Generating Sets Luo Xiaowei
25 Common Breakdown Maintenance of Automotive Automatic Transmission Li Li
26 Application of SPC Technology in Extrusion Process of Aluminum Alloy Han Xingguo, *et al.*
27 Application of the Embedded and Interlocking Air Door Device Sun Yongjun
28 Theoretical Analysis of Required Conditions for the Design of Coal Mine Hydraulic System Huang Shuai
29 Analysis of Characterization of Oil Inlet Throttle Velocity-Modulating Circuit Han Fuliang, *et al.*
30 Application of Multi-row and Synchronizing Delay Blasting Technique of Fan-shaped Row Hole in Our Mine Luo Jianhua
31 Methods of Reducing Non-linear Load Harmonic Distortion in Power Net Zhao Feiyan, *et al.*
32 Research on Propagation Characteristics of Audio Electromagnetic Waves in Coal Seams Lian Jie, *et al.*

ENGINEERING & MANAGEMENT

34 Financing and Investment Control of Land Requisition and Demolishing for Joint Railway Project Meng Yufan
35 Analysis of Garden Arbor Transplantation and Maintenance Technology Wang Guangsheng
37 Effective Application of Construction Organization Design in Highway Management Shen Hanming
38 Problems in Management of China's Project Bidding and Countermeasures Zhao Zhihong
40 Research on Xujing Branch Raw Water Project Management Based on EPC Mode Lu Caorun, *et al.*
41 How to do a Good Job on Internal Audit of Construction Projects Lang Yaping, *et al.*
42 Comparative Study on Construction Project Management Model Yang Dexin
43 Simulation Analysis of Allocation Usage Patterns of Multi-terminal in Large Airport Zhang Bin, *et al.*
44 Discussion on Architectural Engineering Design and Effective Control of Engineering Cost Wang Yaqiu
45 Exploration on Detection Technology of Compaction Degree of Subgrade Sun Dazhang, *et al.*
46 Research on Assessment System of the Quality of Highway Tunnel Engineering Fan Zenghai, *et al.*
47 Application of Construction Technology of Highway New and Old Pavement Splicing Guo Jun'e
48 Energy Management Strategy of New Energy Zhang Qi
49 Problems of Current Cost Consulting Industry and the Countermeasures Wang Lingyun
50 Analysis of Urban Design Wang Lei, *et al.*
51 Discussion and Comparison on Total Station Trigonometric Leveling Peng Shouyin, *et al.*
52 The Impact of Time Value of Money on Engineering Cost in Traffic Engineering Infrastructure Bidding Ma Shuai, *et al.*
53 Discussion on the Impact of Management about Measurement and Payment on Controlling Project Investment Jin Yuan
55 Analysis of the Relevance of Cost and Schedule in Engineering Project Management Hao Liang
56 Discussion on Whole Process Management of Communication Engineering Construction and Effective Measures Wang Chunpeng, *et al.*
57 Energy Consumption Evaluation of Traditional Cave Building in Yulin Region Shi Li
58 The Existent Problems of Hudong Dike Engineering Management in Nansi Lake and Countermeasures Wu Wei
59 Discussion on Tender Offer of Subway Engineering Duan Yunying
60 Discussion on Plant Configuration in Ecological Garden Pan Deliang
61 Discussion on the Asset Valuation of Garden Plants Zhang Xingguo
63 Discussion on Planning and Management of Construction of New Campus of Colleges and Universities in Shandong Province Zhang Ruiling

BUILDING & CONSTRUCTION

64 Research and Application of Inclination of 12° and Below Tunnel Rapid Construction Technology Liu Guoshen
65 Discussion on Construction Technology of Tunnel Passing through Surface Structures Dong Guodong, *et al.*

67 Application of Fuzzy Comprehensive Evaluation Method in Deep Foundation Pit Support Type Selection Ma Shaoxiong, *et al.*
 68 Application of Ø720 Spiral Pipe Pile in Construction of Steel Trestle Bridge Gong Yanqiang
 70 Construction Control of Warm Mix Asphalt Mixture of Xinjiang Sai-Guo Highway Xia Shengxiang
 71 Reasons of Damage of the Asphalt Pavement and Countermeasures to Prevent and Control Xing Xiaoling
 73 On How to Conduct Quality Management under the Construction of Environmental Protection and Energy Saving Building Liang Xianghui
 74 Analysis of Reasons for Producing Pavement Cracks of Rural Road and Preventive Measures Fu Guoyong, *et al.*
 75 Research on Coping Strategies for Construction Claims Fan Wei
 76 Application of Deep Foundation Pit Supporting Technology in Foundation Construction Gu Heng
 77 Discussion on the Ultra-retardation Concrete Sun Naicong
 78 Discussion on the Application of Bored Piles in Civil Engineering Mi Hao
 79 Discussion on Highway Lime Soil Treatment Roadbed Yang Jing
 80 Connected High-rise Building Structure Engineering Example Wang Qingsong
 84 Application of Combined-type Shotcrete and Rock Bolt Support in Soft Soil Layer Wang Shaoyong, *et al.*
 86 Discussion on Construction Technology of CRD Method of Huangguoshu Tunnel Zhang Jian
 87 Discussion on Safe Construction Technology for Tunnel Passing through Near Mined-out Area Wang Ting, *et al.*
 89 Application of CFG Pile in Storage Tank Foundation Treatment Li Jian, *et al.*

BUSINESS MANAGEMENT

90 Analysis of Marketing Competition of Mobile, Unicom and Telecom in Universities Shi Lin
 92 Comparative Study of the Responsibility for Product Defects and the Responsibility for Product Flaw An Mei
 93 On Performance Appraisal Scheme of Hospital Staff Gong Qichun
 94 Actively Exploration on the Effective Way of Humanistic Care in Corporate Bankruptcy Zhao Hongwei, *et al.*
 95 Inertial Confinement and Innovation Spirit in Quality System of Oil Companies Zhang Guohong, *et al.*
 96 Research on Main Problems and Countermeasures of Assets Management of Colleges and Universities Ma Hui
 97 Research of the Multi-project Investment Enterprise Management Based on the Portfolio Theory Li Binjiang
 98 Analysis of Brand Strategy of Wangjiaping Industrial Development Group of Private Enterprise in Yan'an Based on SWOT Model Yuan Yani
 100 Analysis of Key Contents of Auditing Annual Accounting Statements of Real Estate Enterprises Li Panghui
 101 How to Carry out Efficiency Supervision in Business Operation with the Way of Innovative Thinking Peng Yongzhao, *et al.*
 102 Analysis of Human Resource Management Performance Appraisal Mechanism of University Libraries Liu Hong
 103 Identification of Financial Risk and Internal Control of Enterprise Liang Zhihong
 104 Discussion on the Role of Hospital Finance in Food and Beverage Management Zhang Yanrong
 105 Exploration on Corporate Financial Accounting and Risk Control Li Changyan
 106 Discussion on Strengthening Grass-roots Trade Union Accounting Management Sun Ying
 107 Analysis of Air-conditioning Sales Channels in China Tang Xiangdong
 108 Accounting Firm Management and Consulting Service Capability Evaluation Model Zhang Junbo, *et al.*
 110 Discussion on Quality Management Kang Liyuan
 112 Application of Sports Marketing in Modern City Marketing Qiao Shu
 113 Research on Employee Training and Development Based on Quality Model Wang Lingxuan
 115 How to Establish the Enterprise Information Management System of Statistical Indicators Liu Li
 117 How to Establish Clear Goals of Marketing Team Sun Yazhou

FINANCE & ECONOMICS

118 Research on the Effective Way of Narrowing the Income Gap between Urban and Rural Residents in Shaanxi Tian Na
 120 Discussion on China's Animation Industrial Economic Development from the Perspective of Current Situation Su Yue
 121 Building Strategic Transformation Implementation Model Based on SWOT Analysis Qian Liang
 123 Enlightenment of International Bank and Insurance Company Cooperation Model on China's Bank and Insurance Industry Meng Xiangning
 124 Development and Status Quo of Domestic and Foreign Enterprise Capital Investment Cycle Control Xu Jing
 125 Personal Income Tax Planning of Annual One-off Reward Kang Ruixiu
 126 On Development of China's Animation Industry from China's Animation Development History Wang Shuai, *et al.*
 127 Bank Violation Cost Analysis and Supervision Proposal Xu Yuchuan
 128 Country Risk of Investing Burma's Irrawaddy Upstream Hydropower Project Shangguan Zhaofeng, *et al.*
 129 Game Analysis on the Relationship between Direct Investment to China from TNCs and China Li Shuangchen, *et al.*
 131 Empirical Research of the Relationship between Foreign Trade and Logistics at Yangtze River Delta Region Zheng Jufen
 132 Research on Investment Decision-making Strategy Zhang Yuanyuan
 133 Developing High-end Service to Promote Transformation and Upgrade of Shenzhen Industrial Economy Liu Zhichao, *et al.*
 135 Problems in Applying Fair Value Measurement Attribute and Countermeasures Yang Hongxiang
 136 Circumstance of Knowledge-intensive Business Service (KIBS) Industry in Xi'an Pan Yuxiang
 138 Financing Problems of China's Rural Small and Medium-sized Enterprise and Countermeasures Xia Can, *et al.*
 139 The Economic and Social Benefits of Sports Economy Development Li Junqiang, *et al.*
 140 Cooperation Way of Domestic Bank and Insurance Company Yang Ge
 141 Modular Network: Emerging Organization Model of Tourism Industrial Cluster Development Zhu Yu

IT

143 High Performance and Security Based on SMT Technology Li Lei
 144 Digital Service and Copyright Management of University Library in View of the E-book Mao Yanhong
 146 CA Certification System and Its Application in Online Business System of the Provident Fund Industry Zhu Chengjian
 147 Use of User Controls in the ASP.NET Li Zhong, *et al.*
 149 Design and Implementation of Student Information Management System of Military Academy Shi Yumin
 150 The Research of RFID Data Processing Technology in Inland Navigation Liu Jibo, *et al.*
 151 Analysis on Educational Administration Management Software Version Control Mechanism and Technical Requirement Song Jiong, *et al.*
 153 Status and Trends of Remote Information Acquisition Technique in Substation Xu Tao
 154 Identity-based Authenticated Key Exchange for Mobile Gaming Platform Meng Qingwei, *et al.*
 156 The Analysis of Information Security on the Mobile Network Lu Nan

157 Application of Information Lifecycle Management in Medical Data Preservation Wang Bin, *et al.*
 159 Service and Management of Hospital Electronic Reading Room Chen Bin, *et al.*
 160 Technical Analysis and Application Prospect of the Transition from IPv4 to IPv6 Lian Chongquan
 162 Digital Design and Manufacturing Technology for Mould Based on Pro/E and MasterCAM Wei Yili
 163 Research and Implementation of University Course Scheduling System Based on Genetic Algorithm Li Gang, *et al.*
 164 Deformation Monitoring Data into Figure and Denoising Process Based on MATLAB Guo Xiaobo, *et al.*
 165 Research on Configuration Management of Information System Project Gao Jinsheng, *et al.*
 167 The Study on Technology and Application of Guasson Noise in DSP Zhang Limin
 168 Design and Implementation of Online Self-test System Wang Xin'gang
 169 Application of Virtual Simulation Technology in Urban Rail Traffic Engineering Practice Liu Zhongbo, *et al.*
 170 Application Effect of Newclass Multimedia Teaching Software Cao Huiyun
 171 An Overview on the Theory of Artificial Intelligence Wang Baohong
 172 The Application of MapGIS in Land Use Survey Tian Fanglian
 174 Research and Design of OA Intelligent Office System Based on B/S Three-layer Framework Wang Shuo, *et al.*
 175 Research of Construction and Development of the Digital Self-studying Hall Li Yanlou, *et al.*
 176 Scoring Algorithm Based on Multi-Agent Students Model Zhang Bo, *et al.*
 178 Application of Omron PLC in Storage Bin Transceiver Control System Zhang Xiufeng
 179 Discussion on the Development and Application of PLC Zhang Liran, *et al.*
 180 Research on Wiener Filtering De-noising Algorithm Lin Hui, *et al.*
 181 Shared Seismic Observation Data Collection of Fujian Cai Xinghui
 182 The Research of the Development and Application of the Internet of Things Ge Dong, *et al.*
 184 Application of IMS-LD Standard in E-learning Wang Li
 185 Web Text Summarization Algorithm Design Su Huiming
 186 "Visual Theory" of Movie Xiong Zhaoxia
 187 A Novel Compact Ultra Wideband Upper-stopband Dual-band Bandpass Filter Zhang Rui, *et al.*
 188 Application of Grid System Architecture and Grid Computing Liu Caili
 189 Idea of Building College Sports Network Teaching Management Platform Zhuang Xichen
 190 Failure Treatment and Maintenance Method of SDH System Li Xueqing
 191 Research and Implementation of Voice Signal Short-time Analysis Algorithm Liu Chenxuan, *et al.*
 193 Application and Value Analysis of Multimedia Technology Guo Wenjing
 194 Research of Information Management System for the Monitoring of Tunnel Sensor Based on Delphi Cheng Yao, *et al.*
 196 Design and Research of Network Experiment Based on MATLAB Multimedia Technology Wang Guanghui, *et al.*
 197 Application of Efficient Time Management in Nursing-care Support System Management Liu Li, *et al.*

VOCATIONAL TRAINING

198 A Deep Social Factor Analysis on the Restriction of Poor College Students Employment Difficulty Peng Zhongsheng, *et al.*
 199 Research of Higher Vocational Education's Class Teaching Process Based on Information Entropy Shi Nuo, *et al.*
 201 Using All Kinds of Teaching Methods to Enhance the Quality of PE Teaching Liang Xiaoming
 202 On Private College Internationalization Brand Strategy Wang Li, *et al.*
 203 Reflections on College English Teaching Patterns in Private Colleges Tang Youjun
 205 The Significance of Structural Reform of Education toward University Management Zheng Yuan
 207 E-business Talents Training of Vocational College Li Qiongyan, *et al.*
 208 Permutation and Combination in Classical Subscheme Calculation Wu Rui, *et al.*
 209 The Course Reform of Tourism English Based on the Integration of Work and Study Mao Xiaoli
 210 Strengthening Students' Cooperation Ability Training during Sports Teaching Wang Yi
 211 Ideological Change of Vocational College Students in Post Practice Wang Zhixiong, *et al.*
 212 Exploration on Research-type Lab Management Mode Li Jianzhi, *et al.*
 213 The Function, Value and Development for the System of University Counselors Lin Liangsheng
 214 The Value of Heritage of University Archives Lan Qinghong
 215 Research on Optimization of Experimental Resources and Construction of Students' Innovation Platform Cheng Ling
 217 On Necessity of Vocational Digital Mapping Curriculum Reform Feng Shangchao
 218 The Exploration and Practice of Educational Reform in *Function of Complex Variable and Integral Transform* Gu Juan, *et al.*
 219 A New Solution to the Fermat-Steiner Problem Yang Wenhong, *et al.*
 220 Teaching Method Reform of Sports Anatomy and Physiology in Physical Education Health Care Specialty of Higher Vocational College Xiao Bing
 221 Strengthening the File Secrecy Specialized Knowledge and Improving the Effect of File Secrecy Zhang Wei
 222 Exploitation on Localized Teaching Workshops of Logistics Education in Polytechnics Zhao Yanqin
 224 Research on Establishing Supervision System of Graduation Design Quality for Independent Institute Tian Yuan
 225 Research and Practice on Scene Teaching of *Plant Protection* Course Zhao Junxia
 227 Practice and Research on Ways and Means to Train the Vocational Student's Employability Yu Shengping, *et al.*
 228 The Training of the Spirit of the College Student's Efficient Team in the University Community Qu Xia, *et al.*
 229 Construction of Task-based Instruction and Its Influence on Promoting the Cultivation of Compound Talents Zhang Hui
 231 To Build Harmonious Chemistry Classroom Li Rongqiong
 232 Mobile Education Based on Cellphone Platform Rong Hui, *et al.*
 234 On How to Train the Students' Creative Thinking in Physical Education Teaching in Higher Vocational Colleges Xian Shiyou, *et al.*
 235 Value Analysis of Strengthening the Second Class in Military School Ning Jijun
 236 The Mode of Extracurricular Physical Education in Private Higher Vocational Colleges Yan Jinghong
 237 Brand Image Analysis Yuan Qiang
 238 Practice and Thought on Teaching Reform of Pharmacology Dong Yannan
 239 To Promote Vocational School-enterprise Cooperation and Curriculum Reform Han Ying
 240 The Ways to Improve the Innovation of Ideological and Political Course from the Analysis of Student Needs Ma Hongjuan, *et al.*
 241 On the Function of Quality Control in Teaching Management Xia Qianzheng

| | |
|---|-------------------------------|
| 242 To Explore the Teaching Reform of Physical Education in Higher Vocational College from the Physical Condition of Freshmen of 2011 | Tian Changjun |
| 243 Exploratory Experimental Study on Scientific Fitness Program in Middle School Campus | Ma Li |
| 244 Application of Value Analysis Method in the Construction of Teaching Staff in Colleges and Universities | Yuan Bo |
| 245 Consideration on Experiment Teaching of Signal and System Course | Li Na, <i>et al.</i> |
| 246 A Study on Cultivating Students' Autonomous Learning Competence from the Perspective of Formative Evaluation | Shen Hai |
| 248 Investigation and Analysis on Present Situation of Physical Education in Private Higher Vocational Colleges | Ren Jingjing |
| 249 Discussion on the Reform of Practice Teaching in Higher Vocational Colleges | Ren Xiaoping |
| 250 Curriculum Design of <i>Operation and Management of Housekeeping Department</i> Based on the Principle of Setting Course according to the Post | Hua Liming |
| 251 Reflections on the Teaching Reform of Physical Education Courses in Private Colleges and Universities | Weng Xiaolong |
| 252 Leading to the Mathematics Teaching in Vocational Colleges through Mathematical Culture | Lei Xinghui |
| 253 Value of Independent Class in Improving the Teaching Level | Ma Rui |
| 254 Discussion on the New Mode of Industrial Design Education | Lv Guoliang |
| 255 Discussion on Current Service and Management of University Library | Mu Yuxia |
| 256 Research and Analysis on the Bridging of Introduction to Specialties of Higher Vocational Colleges and the Industrial Structure Based on the View of Competitive Strategies | Hao Fujin, <i>et al.</i> |
| 258 Research on Teaching Reform of <i>Computer Basis in College</i> | Guo Laide, <i>et al.</i> |
| 259 Exploration of Project-oriented Teaching and Research-based Learning in Embedded System Course | Zhu Weihua, <i>et al.</i> |
| 261 College Talent Education Mode that Has the Feature of Professional Skill Train | Wang Guoqing, <i>et al.</i> |
| 262 Small Survey Report on Physical Environment on Campus | Hong Dongxiang, <i>et al.</i> |
| 263 Several Equivalent Propositions in Analytic Function and Their Application | Yang Mingshun |
| 264 Effective Value of Application of Blog in Ideological and Political Theory Courses in Colleges and Universities | Zhao Hongwei, <i>et al.</i> |
| 265 Discussion on the Aid Measures to the College Students with Employment Difficulty | Xia Jiali |
| 267 On the Application of Constructivism Theory in College English Classroom Teaching | Chen Jinhua, <i>et al.</i> |
| 268 Deepening the Reform of Education and Teaching to Cultivate Innovation Ability of College Students | Dan Tianjun |
| 269 Ways and Means to Improve the Quality of Higher Vocational Education in the Underdeveloped Areas | Cai Daiping |
| 271 Study on the Talent Cultivation Scheme of Applying Electronic Technology | Wu Ziwen, <i>et al.</i> |
| 272 Analysis of the Function of Leisure Sports Industry and Developing Countermeasures | Qu Deming |
| 274 On the Application of Knowledge about <i>Higher Mathematics</i> in Physics | Pang Yaoyu |
| 275 Research on Construction of Excellent Physical Education Course in Colleges of China | Wang Si |
| THEORIES & PRAXIS | |
| 276 Measures to Solve High Temperature Wear and Corrosion of Waterwall of Boiler | Duan Hongling, <i>et al.</i> |
| 277 Kinematic Analysis on the Final Stage of Different Weight Shot Putting Technology | Liu Zhanfeng |
| 279 Analysis of the Relationship between National Essential Drug System and Rational Use of Drugs | Qi Li, <i>et al.</i> |
| 280 An Analysis of the Concept of Professional Basketball Industry | Hui Chenlong |
| 282 Reliability Study of Cardiovascular Function Test Indicators in <i>National Health Standards for Physical Fitness of Students</i> | Ji Xiaobin |
| 284 An Analysis and Research of Shenzhen Civil Servant Recruitment Mechanism | Liu Yongqing |
| 286 Management and Research on Library and Information Work in Museum | Liang Yuhong |
| 287 The Legal Policy Issues about Developing the Modern Logistics Industry of Tianjin | Dong Juan, <i>et al.</i> |
| 289 Analysis of Expressivity of Order Sense and Visual Form of Structure in Graphic Design | Gong Shanshan |
| 291 Human Engineering Analysis of the Design of Office Chair | Li Jing |
| 292 Cause Analysis and Countermeasure Study on the Talent Default between Supply and Demand in Shaanxi Province | Wei Yanna |
| 294 A Brief Introduction to the Skills of Scientific Research Topics Selection | Zhang Xutao, <i>et al.</i> |
| 295 To Explore Land Use in the Process of Urbanization | Wan Honglian, <i>et al.</i> |
| 297 Evaluation on Uncertainty of Measuring Result of Fitting Spectacles | Wang Yawei |
| 298 Requirements of the College Journal Editor under the Background of Digital Publishing | Hong Rui, <i>et al.</i> |
| 299 Thoughts on Perfecting the Integrated Land Price System in Area of Requisition | Zhao Congxiao |
| 301 Dance Sport on College Students Interpersonal Skills in Training | Quan Hua |
| 302 How to Do Well the Archives Management of Highway Construction | Ye Yang |
| 303 Bibliometrics Analysis on the Periodical Literature in the Journal of Hui Muslim Minority Studies in China | Liu Yuxia |
| 305 Psychological Health Research of Male Nurses | Li Ying, <i>et al.</i> |
| 306 Urban Migration of the Rural Elderly | Yang Caili |
| 307 On the Status and Role of Aerobics in National Fitness | Hou Na |
| 308 How to Do Well the Geological Survey Work | Zhao Zhiming |
| 309 Maintenance and Management Method of Medical Equipment | Liu Haitao, <i>et al.</i> |
| 310 Importance and Urgency of Promoting the Cultural Reform and Development | Yang Zongjian |
| 311 Polarization Detection of the Image When Natural Light through PECHAN Prism | Lv Hua |
| 312 Study on High Temperature Injury of Heating Furnace Tube in Long-term | Li Jian |
| 313 Inspiration of the Shaanxi-Gansu-Ningxia Border Region Sports to Current Mass Sports | Xu Haizhu, <i>et al.</i> |
| 314 Research and Development of Nanocomposite Coating with Three Protections Performance | Zhu Dianrui, <i>et al.</i> |
| 315 Optimal Model for the Design of Natural Casing | Zhang Huiling, <i>et al.</i> |
| 316 Exploring New Measures for Pension | Ma Xiang, <i>et al.</i> |
| 317 Application of Hydride Generation-atomic Fluorescence Spectrometry in Determination of Arsenic in Silicon Dioxide in Food Additives | Wu Shiyin |
| 319 Design on the Training Evaluation System of Scientific Research Institute Based on the Chinese Academy of Sciences | Fu Yuanguang, <i>et al.</i> |
| 321 Discussion about the Factors Affecting the Determination of Paddy\Corn Fatty Acid Value | Geng Yuhui |
| 322 Problems and Countermeasures of Human Resources Management of Railway Transport Enterprise | Hou Lixin |
| 324 Application of Value Engineering Principle in the Aerobics Creation | Zhao Kai |
| 325 Study on Crisis Management of the Library and Its Countermeasures | Liu Hua |
| 326 Germany "Binary Cell System" and Its Enlightenment on Implementation of China's Outstanding Engineer Plan | Chen Qiulin, <i>et al.</i> |
| 327 The Social Benefits of the New Rural Construction and the Innovative Way | Zhang Mingyue |
| 328 Problems Faced by the New Generation of Migrant Workers and Suggestions | Han Ruiying |